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Tárgy_ írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény
42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat
124 . § (1) bekezdése alapján „Mennyit költött a kormány 2017-ben az Erzsébet-táborok hirdetésére? ”

címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Rogán Antalhoz, a Miniszterelnök i
Kabinetirodát vezető miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóinformációk szerint a kormány horribilis összeget költött idén az Erzsébet-táboro k
népszerűsítésére, de ha csak a saját szemünknek hinnénk, akkor is azt látnánk, hogy szinte „folynak” k i
ezek a hirdetések a médiából, elsősorban is annak kormánypárti részéb ő l. Óhatatlanul is az a
benyomásuk támad az embereknek, hogy ha a hirdetésekre költött pénz egy részét a gyermekek
táboroztatására fordították volna, jóval több gyermek részesülhetett volna ebben a lehet őségből .
Kérdezem tehát a miniszter urat, mennyit költött a kormány 2017-ben az Erzsébet-táborok hirdetésér e
összességében a különböz ő médiumokban, illetve külön-külön lebontva egyes médiumokban ?

Várom miniszter úr válaszát a fenti kérdésre .

Veszprém, 2017. augusztus 29 .

Kész Zoltán
független országgyű lés i

képvisel ő
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